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Vraag vanuit Zorgbelang Inclusie:  
In opdracht van Zilveren Kruis, onderzoeken we hoe we participatie binnen de regio Rotterdam kunnen 
organiseren. Jullie als Adviesraad vertegenwoordigen het perspectief van de zorgbehoevende inwoner, 
vanuit een bredere blik. Vanuit dat oogpunt zouden we graag met jullie in gesprek willen gaan.  

Eerste reactie ASD: voorafgaand aan gesprek 
Als adviesraad moeten we opletten waar onze grenzen liggen. De IZA is natuurlijk veel breder dan het 
stukje Jeugdwet en Wmo wat in onze portefeuille zit.  
Wij kunnen niet de participatie vanuit de inwoners voor de hele IZA organiseren. 
We zijn uitdrukkelijk geen cliënten organisatie, maar een adviesraad die de gemeente adviseert op 
beleid. Wij baseren ons advies deels op gesprekken met organisaties en deels op signalen die wij 
opvangen vanuit de inwoners. Wij kunnen dus mogelijk een deel van zijn van participatie, voor ons 
onderdeel, maar bij lange na niet voor het hele plaatje. 

Naomi begint het gesprek met aan te geven dat de Adviesraad zeker geen cliëntenraad is , maar op de 
participatieladder zeker al een duidelijke plek inneemt door het meedenken en adviseren over beleid. 

Ik vond dit plaatje op internet:  

 



Gesprek:  
na een korte kennismaking en introductie vraagt Naomi ons om een opsomming van wat wij als ASD  
doen om de mening en ervaringen van inwoners te peilen. Dit levert op: 
ASD niveau: delen van signalen tijdens de maandelijkse vergaderingen, verdieping tav de onderwerpen 
ophalen van ervaringen en volgen van beleidsuitvoering. Meer bekendheid geven aan ASD bij inwoners 
via aanwezigheid op bv braderie en open dag gemeentehuis, starten van website met mogelijkheid voor 
inwoners om ervaringen te delen of te melden  
Werkgroep niveau: contacten met betrokken organisaties (Welzijn Capelle, mantelzorg, jongerenraad, 
Werkplein, voedselbank)  en inwoners in bv Huizen van de Wijk, WOP’s, buurthuizen, eigen 
woonomgeving, eigen netwerk 
DB niveau: overleg met DB Zuidplas, Krimpen en (vh) Lansingerland, Maatschappelijke partners   

Drie uitgewerkte scenario’s:  
Naomi vertelt dat haar organisatie drie scenario’s heeft beschreven waarmee ASD’s mee zouden kunnen 
doen en vraagt welke onze voorkeur zou hebben:   

1 meedoen aan ronde tafelgesprekken, waarbij de ASD een tafel vormt (frequentie 4-6 keer per jaar)  
2 rondetafelgesprekken 2 keer per jaar + een digitale en papieren vorm van ervaringen ophalen  
3 straatinterviews (bv in winkelcentra uitgevoerd door studenten) 

Onze eerste reactie is dat we 1 erg uitgebreid vinden en dat we 3 niet passend vinden bij de ASD (meer 
iets voor de gemeente). 
Eventueel zou 2 een geschikte vorm kunnen zijn. Dat is natuurlijk een onderwerp om verder uit te 
zoeken in de ASD.  

Vervolg: Naomi werkt gesprek uit en stuurt verslag + de aanbeveling die zij terugkoppelen naar hun 
opdrachtgever Zilveren Kruis. Soortgelijke gesprekken als dit gesprekzijn ook gevoerd met de ASD van 
Rotterdam (Brede raad 010 ) en Senioren Krimpen, partners van Capelle in dit regionale Zorgakkoord.  

 


